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Rīgā, 2022. gada 22.augustā    

Zoom platformā 

Piedalās:  

Valdes locekļi: K.Sakniņš,  J.Bērziņš, E.Stapulone, A.Lungevičs, R.Bluķis, Intars Berkulis, 

Baiba Broka 

Ģenerālsekretārs: Juris Pīpkalējs 

IBU EOCH sacensību direktors Gundars Upenieks 

 

Valdes sēdi vada: K.Sakniņš 

Protokolē: J.Pīpkalējs 

Darba kārtība: 

1. Aktualitātes biatlonā 

2. Baltijas kausa  2022/2023 sezona 

3. Latvijas Biatlona Federācijas 2022./2023 g.sezonas ziemas sacensību kalendārs 

4. Tālākās sadarbības iespējas  ar NBS Sporta klubu 

5. Jāņa Bērziņa kandidēšana IBU Tehniskās komisijas locekļa amatam 

6. Citi jautājumi 

 

1. Aktuālitātes biatlonā 

K.Sakniņš informē valdes locekļus uz Pasaules čempionātu vasaras biatlonā ir devušies 

sportisti – Baiba Bendika, Sanita Buliņa, Sandra Buliņa, Edgars Mise, Aleksandrs Patrijuks, 

Imants Maļina. NBS Sporta klubs nav devis atļauju komandēt sportistus – Renāru Birkentālu 

un Anniju Sabuli uz šīs sacensībām, jo NBS Sporta kluba trenerim Mārim Čakaram federācija 

neizsniedz trenera akrediāciju. Šādu informāciju apstiprināja NBS Sporta kluba priekšnieks 

Vents Graudiņš. 

Latvijas Biatlona federācija ir veiksmīgi noorganizējusi jau jaunajā sezonā VFS Latvijas 

kauss sacensības Talsos un Latvijas čempionāta posmu vasaras biatlonā 1. kārtu Cēsīs. 

Balsojums: par -7, pret – 0, atturas - 0 

NOLEMJ: pieņemt informāciju zināšanai 

 

 



 

 

2. Baltijas kausa  2022/2023 sezona 

Juris Pīpkalējs informē valdes locekļus par Baltijas kausa sacensību izveidi jaunā formātā, 

proti – šīm sacensībām tiks piešķirts IBU reģionālo sacensību statuss, sacensību kalendārs ir 

saplānots, ka rudenī viena no dalībvalstīm organizēs Baltijas kausa sacensības vasaras 

biatlonā. Šogad tā būs Iguanija. Un ziemas mēnešos Baltijas kauss notiks 4.posmos: 1.posms 

decembrī – Imatra Somija, 2. posms janvārī  – Madona, Latvija, 3. posms februārī – Ignalīna, 

Lietuva un 4.posms Igaunija - Otepe, Igaunija. Sacensībām tiek izstrādāts  nolikums un 

Latvijas klubi, sporta skolas plāno tajās piedalīties. Latvijas Biatlona federācija saņems no 

IBU kontribūciju par viena kausa organizēšanu un dalību Baltijas kausa sacensībās. 

Balsojums: par -7, pret – 0, atturas - 0 

NOLEMJ: Apstiprināt Latvijas Biatlona federācijas dalību Baltijas kausa sacensību 

organizēšanā biatlonā. 

3. Latvijas Biatlona Federācijas 2022./2023 g.sezonas ziemas sacensību kalendārs 

Juris Pīpkalējs iepazīstina valdes locekļus ar sacensību kalendāru 2022./2023. gada ziemas 

sezonai. Gan sacensībām, ko plānojam organizēt Latvijā, gan starptautiskajām sacensībā, kur 

plāno piedalīties Latvijas komandas sportisti. Latvijas sacensību kalendārs ir saskaņot Treneru 

sapulcē un ir dots uzdevums izstrādāt Individuālā Ranga nolikumu 2022./2023. gada sezonai 

kopumā, ieskaitot LBF 2022.gada vasaras sezonas sacensības. 

K.Sakniņš uzsver, ka federācijai ir svarīgi, ka IBU sacensībās Latvija tiek pārstāvēta visos 

līmeņos – IBU Pasaules kausos, IBU Kausos un IBU Junioru kausos.  Gundars Upenieks 

informē valdi par gatavošanos IBU Eiropas junioru čempionātam. G.Upenieks skaidro 

paveiktos darbus un plānus nākamajiem 5 mēnešiem. Izaicinājumu ir daudz dēļ inflācijas un 

budžeta iespējām. 

Balsojums: par -7, pret – 0, atturas - 0 

NOLEMJ: Apstiprināt LBF rīkoto ziemas sacensību kalendāru 2022./2023. gada sezonā un 

nopublicēt Latvijas Biatlona federācijas mājaslapā www.biatlons.lv 

4. Tālākās sadarbības iespējas ar NBS Sporta klubu 

Kaspars Sakniņš informē valdes locekļus, ka kopš šī gada maija mēneša ir notikušas vairākas 

tikšanās ar NBS Sporta kluba vadību, kurā LBF ir piedāvājusi vairākus variantus tālākai 

sadarbībai. Šie piedāvājumi tika uzklausīti un noraidīti, norādot, ka bez NBS Sporta kluba 

trenera klātbūtnes Latvijas pieaugošo izlasē, NBS Sporta klubs nekomandēs sportistus – 

Renāru Birkentālu, Anniju Keitu Sabuli un Rūdi Balodi. 

Valdes locekļi debatē par šo jautājumu 

Balsojums: par - 7 , pret – 0, atturas - 0 



 

 

NOLEMJ: deliģēt prezidentu K.Sakniņu turpināt dialogu ar NBS Sporta klubu, norādot, ka 

federācija vēlas turpināt sadarbību ar NBS Sporta klubu, bet bez trenera Māra Čakara. 

5. Jāņa Bērziņa kandidēšana IBU Tehniskās komisijas locekļa amatam 

Juris Pīpkalējs informē valdes locekļus, ka Jānis Bērziņš ir pieteicis savu kandidatūru uz IBU 

Tehniskās komisijas locekļa amatu. Jānis Bērziņš skaidro savu vēlmi piedalīties IBU 

Tehniskajās komisijās, jo ikdienā strādā IBU Pasaules kausa sacensībās un ir atbildīgais par 

ieroču tehnisko kontroli un reklāmas kontroli uz dalībvalsti apģērba. Viņš skaidro, ka esot 

Tehniskajā komisijā, varētu uzlabot daudzas tehniskās lietas un novērst trūkumus ar kuriem 

saskaras ikdienas darbā IBU sacensībās. Līdz ar to, esot komisijā, ir vieglāk pamatot un 

izlabot trūkumus. 

Balsojums: par -7, pret – 0, atturas - 0 

NOLEMJ: Atbalstīt Jāņa Bērziņa kandidatūru IBU Tehniskās komisijas locekļa amatam. 

6. Citi jautājumi 

K.Sakniņš informē valdi par esošo situāciju ar federācijas budžetu. Lai realizētu visas 

programmas saistībā ar jauniešiem un pieaugušo izlasi – valdei pastiprināti jāstrādā pie 

finansējuma piesaistes. Valdes locekļi pārrunā savstarpēji iespējas piesaistīt papildus 

finansējumu federācijas budžetam. 

Balsojums: par -7, pret – 0, atturas - 0 

NOLEMJ: Valdei strādāt pie papildus finansējuma meklēšanas. 

 

 


